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Protokoll fört vid Bronsyxan Samfällighets-
forenings styrelsemöte 1 998- 1 0-28 -

Närvarande: Magnus Månson
Erik Wredling
Gunnar Larsson
Peter Haglund
Mats Pettersson
Bo Larsson
Anders Hallqvist

samt suppleanten:

S 1. Mötets öPP'
- Ordförande Magnus Månson hälsade de närvarande välkomna och förklarade mötet nande
öppnat.

Föreg. mötes
protokoll

S 3. RaPPorter
- Ordf. Magnus Månson informerade om att dagvattenbrunnen vid gästparkeringen
på Kantyxgatan/Bärnstensgatan under sommarens myckna regnande inte har drä-
nerat som den ska. Vid slamsugning av Ragn Sells upptäcktes det att rötter har
trängt in i och täppt till avloppsröret. Ragn Sells fick därför rycka ut ytterligare en gång
för att såga av rötterna i röret. För att inte problemet skall komma tillbaks beslutades
att de två lönnar som Står närmast brunnen skall avlägsnas. Magnus infordrar anbud för
nedtagning och bortforsling av träden. Dessutom har önskemålframkommit om
nedtagning av en björk som påverkar en villatomt vid grusgången på Bronskittelgatan.
Magnus har kontakt med Teknik och ldiott om detta arbete.
- Magnus meddelade att el-mätaren iföreningens förråd bakom värmecentralen nu
är ändrad till en säkring på 16A jämfört med tidigare 64A. Detta innebår en sänkning
av den fasta årskostnaden för denna elanslutning om ca. 3000 kronor.

s2.
- Föregående mötes protokoll nr. 6 -98 godkåndes.

s4.
- Kassör Erik Wredling informerade att ekonomin följer planen. Förutsatt att
november och december blir normalvarma kommer årets underskott att blica.
420 OOO kronor. Detta inkluderar då full betalning av miljöbodarna.
Likviditeten är acceptabel, vilket innebär att medelfinns för att betala alla planerade
utbetalningar. Erik presenterade även en preliminär budget för 1999 vilken inklusive
nya avgifter för sophämtning via foreningen skulle innebåra att avgifteh hålles oförändrad
3500:-/3460:- för 1:a kvartalet 1999.

S 5. Miljöbodar
- Mats Pettersson från arbetsgruppen berättade att arbetet med miljöbodarna har fram-
skridit som planerat. Besiktningar har gjorts efterhand som arbetet framskridit och
slutbesiktning och övertagande är planerat till 31 oktober. ldrifttagande kommer att
ske successivt under november.
- Styrelsen vill informera att arbetskostnaden för bla. bygget av miljöbodarna kommer att
vara avdragsgillt i deklarationen. Eftersom arbetskostnaden för bodarna blir minst 2000
kronor per medlem innebär detta att de ytterligare arbetskostnader för Rotarbeten (reparationer,
om- och tillbyggnader) som de enskilda medlemmarna gjort och gör undertiden 960415
tom 990331 också blir avdragsgilla. Skattereduktionen år 30 % av arbetskostnaden. Max
14000 kr i reduktion godkännes. Styrelsen kommer ijanuari, februari -99 att meddela
vilka oemensamma arbetskostnader som kan komma att utnvttias.

Ekonomin



S 6. VärmesY'

- Föreningen har fått en skrivelse från en rörfirma som vidtagit intrimmnings- och för- stemet
bättringsåtgärder av vårmesystemet hos villasamfälligheten Mjödhornet. Resultatet
har blivit goda vårmebesparingar och möjligheter att installera plattvärmeväxlare med
god funktion. Styrelsen är definitivt intresserade av att studera detta men med tanke
på åtagandet med miljöbodarna awaktar vi in i nåsta år. Magnus kontaktar rörfirman

och meddelar att vi är principiellt intresserade.

S 7. övrigt
- Gunnar Larsson meddelade att entreprenören för snöröjningen av garageplanerna

är kontaktad och att samma procedur gäller som tidigare år.
- Erik Wredling kontrollerar att tillråckligt många fungerande snöslädar finns tillgängliga.

Vid behov nyanskaffas slädar.
- Sekr, Peter Haglund tog upp frågan om uppställning av gemensam container för grön-

avfall. Efter diskussion framkom att de praktiska frågorna för en hantering av en sådan

container blir för stora. Dock kvarstår möjligheten for hugade grannar att slå sig

samman och hyra containerfrån Vafab eller möjligen släpkärra för bortforsling.
- Mats Pettersson meddelade att gården Bärnstensgatan/Bronsnålsgatan beslutat att

sätta upp garagebelysningar på eget initiativ. Beslutades att föreningen inte kan gå in

och tillhandahålla elförsörjningen tilldessa lampor. På andra garageplaner där lampor
satts upp håller de enskilda medlemmarna med den lilla ström som åtgår för relåstyrda

lampor.

s8.
'\ 

Nästa möte

Avslutning

- Nästa möte bestämdes preliminärt tilljanuari - 99 om inte någon fråga som kräver
tidigare möte uppstår angående miljöbodarna.

ss.
-Ordförande Magnus Månson tackade för visat intresse och förklarade mötet av-
slutat.

Justeras:

r Haglund


